



查詢表格 Enquiry Form

歡迎瀏覽創古密宗佛教中心網頁。若你需要進一步瞭解有關資料，或對本中心有任何意見或建議，請填妥此查詢表格並傳送給我們，我們會盡快回覆你的查詢或意見。

Thank you for visiting the Website of Thragu Vajrayana Buddhist Centre. If you require any further information or have any suggestions about our Centre, please fill in the enquiry form below. We will process your request or suggestion as soon as possible.

日期 Date :

姓名 : Name (English)

中文 (Chinese)

*

住宅電話 Telephone :

手提電話 Mobile :

*

電郵地址 Email :

*

通訊地址 Address :

*

訊息的性質 Nature :

訊息 Message :

請注意 :

1. (*) 必須填上。
2. 本表格必須以正楷及黑筆填寫。
3. 收到您的登記表格後，我們將以電郵確認登記。如有任何查詢，請致電(852)2760-8381或電郵 info@thragu.org 查詢。
4. 您提供的資料只供作日後聯絡及通訊之用，所有資料絕對保密。

Please Note :

1. (*) These field must be completed.
2. This form should be completed in Block Letter and Black Ink.
3. You'll receive a confirmation of your registration at the e-mail address you provided. For any inquiry, please feel free to contact us at (852) 2760-8381 or mail to info@thragu.org.
4. All information provided will only be used for further correspondence and promotion of activities organized by the Centre. Personal data will be kept strictly confidential.